

### Why RAK Academy?

Ras Al Khaimah's leading international school.

2 international curriculums:

- British National Curriculum
- International Baccalaureate (IB).

Modern and dynamic teaching.

Highly qualified Teachers.

Diverse student population: +98 nationalities.

Fully equipped school campuses and a wide range of extracurricular facilities (football, basketball, swimming, tennis, music studios, arts, and stage performance).

A well-rounded early years and primary program that delivers "Play-based learning" and "Inquiry based teaching and learning".

A vibrant and active student life that builds young leaders.

A stimulating educational environment that is aligned to local and international community trends.



The Schooling Experience your Child Needs

























Learning Excellence With A Community Heart

Family of schools at Khuzam | Al Hamra | Al Rams



British National Curriculum International Baccalaureate (IB)



8007252 (RAKA) www.rak-academy.org



### About RAK Academy

Welcome to RAK Academy, a school that's committed to provide exceptional international education and fostering a love of learning. Our model of education focuses on developing each child with the rounded foundation that helps them achieve remarkable progress in their confidence, knowledge, passion, and skills.

RAK Academy stands out for being one of the top-rated schools in the region, uniquely offering two international curriculum pathways paired with highly qualified teachers and modern school campuses. Built upon an ethos of high achievement, our schools create positive and confident learners – the global citizens of the future. Our schools provide the destination of choice that Parents have relied on in Ras Al Khaimah since 1975, resulting in a diverse community with over 98 nationalities at 3 branches throughout the emirate, situated in Khuzam, Al Hamra, and Al Rams.

### **Learning Pathway**

RAK Academy (RAKA) offers Pre-K to Grade 12 education in two curriculums:

- British National Curriculum.
- International Baccalaureate (IB).
- 1 Early Years (Pre-K - KG 1)
- 2 Primary School (KG 2 – Grade 5)
- 3 Secondary School (Grade 6 – Grade 12)

# Early Years | Pre-K to KG 1 | 3 to 4 years old Early Years Framework Stage

Children's development flourishes when they are able to share their ideas with their teachers and take part in conversations. This helps them develop their language development and helps boost their cognitive skills. Language development underpins all areas of development. All types of genres, including rhymes and non-fiction help children, become confident and expand their vocabulary. We provide a unique bi-lingual approach in the early years to support excellent English and Arabic language acquisition in our young learners.

# Primary School | KG 2 to Grade 5 | 5 to 10 years old British National Curriculum

This learning pathway is based on the National Curriculum for England with adaptations to contextualise learning within our global setting and ensure it is delivered in a thematic approach where areas of the curriculum are connected and integrated within a theme. Our specialist teachers ensure a deeper and rich learning experience.

#### **International Baccalaureate (IB)**

The IB Primary Years Programme (PYP) recognises a child's natural curiosity and is defined by six trans-disciplinary themes of global significance. We emphasize the importance of traditional subject areas such as literacy and mathematics. The five essential elements of the PYP comprise knowledge, concepts, skills, attitudes, and actions that are expected in each of the grade levels. The PYP promotes lifelong learning, whereby students acquire skills that equip them to be successful in later life.

# Secondary School | Grades 6 to 10 | 11 to 15 years old British National Curriculum

Our broad empowering curriculum is designed with students' learning at the centre. We offer students opportunities to grow as individuals. We follow the British Curriculum in Grades 6 to 8, and offer British GCSE examinations in Grades 9 and 10 with a broad range of curriculum options offered to students. We ensure that our students undertake a wide range of educational experiences aimed at enriching and extending their knowledge and skills. In so doing students will enter their sixth form (Grades 11 and 12) with confidence and firm educational foundation.

We provide a unique offering for our senior students – with the ability to select between either A-Levels or International Baccalaureate Diploma (IBDP) in Grades 11 and 12.

### Secondary School | Grades 11 and 12 | 16 to 17 years old

#### **A-Levels**

We offer the A-Level two-year programme, which is highly regarded at universities around the world. The study develops highly academic students who are self-assured, confident individuals who are able to make a positive contribution to society and their community in general.

### **International Baccalaureate (IB)**

The two-year IB Diploma programme offered in Grades 11 and 12 is a highly regarded Post 16 qualification, which will place students at an advantage when considering the world's very best universities. The IBDP prepares students for success in university and in later life. The rigorous programme not only encourages students to be knowledgeable, inquiring, caring and compassionate, it also develops intercultural understanding and the attitudes necessary to respect and evaluate a range of viewpoints.

### **Admissions process**

#### **Admissions Steps**

Complete online application (AED 500 - non-refundable application fee).

Assessment and interviews.

Enrolment (AED 5,000 – tuition fee down payment)

#### **Documents**

 $Student's\ documents\ (birth\ certificate,\ vaccination\ certificate,\ passport,\ Emirates\ ID).$ 

Parent documents (passport and Emirates ID).

#### **Tuition fee**

Grade	Term 1	Term 2	Term 3	Annual fee
Pre-K	AED 6,800	AED 5,100	AED 5,100	AED 17,000
KG 1	AED 9,020	AED 6,765	AED 6,765	AED 22,550
KG 2	AED 11,300	AED 8,475	AED 8,475	AED 28,250
Grade 1	AED 12,160	AED 9,120	AED 9,120	AED 30,400
Grade 2	AED 12,360	AED 9,270	AED 9,270	AED 30,900
Grade 3	AED 12,360	AED 9,270	AED 9,270	AED 30,900
Grade 4	AED 13,200	AED 9,900	AED 9,900	AED 33,000
Grade 5	AED 13,200	AED 9,900	AED 9,900	AED 33,000
Grade 6	AED 15,700	AED 11,775	AED 11,775	AED 39,250
Grade 7	AED 15,800	AED 11,850	AED 11,850	AED 39,500
Grade 8	AED 16,140	AED 12,105	AED 12,105	AED 40,350
Grade 9	AED 16,480	AED 12,360	AED 12,360	AED 41,200
Grade 10	AED 16,260	AED 12,195	AED 12,195	AED 40,650
Grade 11	AED 16,800	AED 12,600	AED 12,600	AED 42,000
Grade 12	AED 16,900	AED 12,675	AED 12,675	AED 42,250

Terms and conditions, and additional information are available on the school website.







## ماذا يميز أكاديمية رأس الخيمة؟

المدرسة الدولية الرائدة في رأس الخيمة.

توفر منهاجین دولیین:

المنهاج البريطاني الوطني

منهاج البكالوريا الدولية (IB) تعلیم معاصر وحدیث.

معلمين مؤهلين وأكفاء.

أكثر من 98 جنسية مختلفة من الطلاب

حرم مدرسي مجهز بالكامل ومجموعة واسعة من المرافق اللاصفية (كرة القدم، كرة السلة، السباحة، التنس، استوديوهات الموسيقي، الفنون، والعروض المسرحية).

برنامج متكامل للمراحل السنوات المبكرة والابتدائية التى تقدم استراتيجية التعليم القاتّم على اللعب وتعلم استقصائي.

مجتمع مدرسي مفعم بالحيوية والنشاط لتكوين شخصيات قيادية.

بيئة تعليمية محفزة متوافقة مع جميع متطلبات المجتمع المحلى والدولي.











التجربــــة التعليميــة التي يحتاجهــــا طفلك



























## حول أكاديمية رأس الخيمة

مرحباً بكـم فـى أكاديميـة رأس الخيمـة، المدرسـة ملتزمـة بتوفيـر تعليـم دولـي متميـز مع تعزيز حب التعلم. يركز نموذجنا التعليمي على تطوير كل طفل من خلال برنامـج ناسیسی شامل، الـذی سیساعدهم علی نحقيق تقـدم كبيـر فـى ثقتهـم ومعرفتهـم وشغفهم ومهاراتهم.

نتميز أكاديمية رأس الخيمة يكونها واحدة من أفضل المدارس المصنفة في المنطقة، حيث نقدم منهاجين دوليين متميزين يتم تدريسهما من قبل معلمين مؤهلين تأهيلاً عالياً، بالإضافة إلى حرم مدرسي حديث.

بناء على طموحاتنا العالية، تؤهل مدارسنا ُطفالاً متعلميـن، إيجابييـن وواثقيـن ليصبحـوا مواطنين عالميين في المستقبل. تعد مدارسنا الوحمة المفضلة التى يعتماد عليما اولياء الأمور في رأس الخيمة منذ عام 1975، حيث تضم مجتمّع متنوع يشمل أكثر من 98 جنسية في 3 أفرع في مختلف أنحاء الإمارة ، والتي تقع في مناطق خزام والحمرا والرمس.

### مسارات التعلم

تقـدم أكاديميـة رأس الخيمـة (RAKA) التعليـم من المرحلة ما قبل الروضة إلى الصف الثاني عشر لُمنهاجيـن وهمُـاً: المُنهـاج البريطاني ومنهاج البكالوريا الدولية (IB).

- 🔵 المنهاج البريطاني
- منهاج البكالوريا الدولية
- 🕦 مرحلة السنوات المبكرة (مرحلة ما قبل الروضة – الروضة الأولى)
  - 2) المرحلة الابتدائية (الروضة الثانية – الصف 5)
  - ③ المرحلة الثانوية (الصف 6 – الصف 12)

### مرحلة السنوات المبكرة | مرحلة ما قبل الروضة إلى الروضة الأولى | من 3 الى 4 سنوات للمرحلة التأسيسية للسنوات المبكرة

يزدهـر نمـو الأطفـال عندمـا يكونـون قادريـن علـى مشـاركة أفكارهـم مـع معلميهـم والمشـاركة فـي المحادثات، بما بساعدهم على تطوير لغتهم وتعزيز مهاراتهم المعرفية، كما يساهم تطوير اللغة فيّ دعـم كافـة مجـالات التنميـة. جميع أنـواع النصـوص، بمـا فـى ذلـك القوافـى والقصـص الواقعيـة (غيـر الخيالية) ، تساعد الأطفال على أن يصبحوا واثقين وتساهمٌ في إثراء مفردّاتهـم اللغويـة. نحن نقـدم نهجا ثنائي اللغة فريدا في السنوات الأولى لدعم اكتساب اللغة الإنجليزية والعربية بشكل ممتاز لدي

### المرحلة الابتدائية | الروضة الثانية إلى الصف 5 | من 5 الى 10 سنوات المنهاج البريطاني الوطني

يعتمد هذا المسار التعليمي على المنهج الوطني البريطاني مع وجود بعض التعديلات لجعل عملية التعلم ذات سياق في اطار يبئتنا العالمية وضمان تنفيذها ينهج موضوعي حيث ترتبط محالات المنهج الدِراسي وتتكامل ضمَّن موضوع واحد. وفريق المعلمين المتخصصين لدينًا يضمنون تجربة تعلم أعمق -

#### منهاج البكالوريا الحولية

برنامج السنوات الأولية للمنهاج البكالوريا الدولية (PYP) يعترف بفضول الطفل الطبيعي ويتميز بستة مواضيع عابرة للتخصص ذات أهمية عالمية. نحن نؤكد على أهمية محالات المواد التقليدية مثل اللغة -والرياضيات. تتكون العناصر الخمسة الأساسية لبرنامج PYP من المعرفة والمفاهيم والمهارات والتوجهـات والأفعـال التـي يُتوقـع وجودهـا فـي كل مـن مسـتويات الصفـوف. يعـزز برنامـج PYP علـي -التعلُّم مدى الحياة، حيث يُكتسب الطُّلاب المهارَّات التي تُجهزهم لتحقيق النَّجاح في الحياة لاحقًا.

### المرحلة الثانوية | من الصف 6 إلى الصف 10 | من 11 سنة الى 15 سنة | المنهاج البريطاني الوطني

تم تصميم منهجنا الدراسي في المرحلة الثانوية على توفير فرص التعلم والنمو للطالب للاعتماد على الخات. نحن نتبع المنهج البريطاني في الصفوف من 6 إلى 8 ونقدم امتحانات GCSE البريطانية في الصفين 9 و10 مع محموعة واستعة من خيارات المناهج الدراسية المقدمة للطلاب. نحن نضمن أنّ طلابنا يقومون بمجموعة واسعة من الخيرات التعليمية التي تهدف إلى إثراء وتوسيع معارفهم ومهاراتهم. وبذلك يدخل الطلاب (الصفان 11 و 12) بثقة وأساس تعليمي متميز. يتم توفير منهاجين ـ عالميين بما يُمكِن الطالب من الاختيار بين المنهج A-Levels أو دبلوم البكالوريا الدولية (IBDP) في الصفين 11 و 12.

### المرحلة الثانوية | الصفين 11 و 12 | 16 سنة الى 17 سنة المستوى المُتقدم (A-Levels)

نقدم المستوى المتقدم (A-level) لمدة عامين والذي يحظى بتقدير كبير على مستوى الجامعات العالمية. الدراسة تساهم في تطوير الطلبة من الناحية الأكاديمية وتعزيز ثقتهم بأنفسهم ليصبحوا أفرادا جاهزين لتقديم مساهمة ايجابية لمجتمعاتهم.

### منهاج البكالوريا الحولية (IB)

منهاج البكالوريا الدولية هـو برنامـج دراسـي يمتـد لمـدة عاميـن ويقـدم فـي الصفيـن 11 و 12، ويتميـز بتوفير خيارات تعليمية متنوعة للطلاب، ممّا يمكنهم من متابعة دراستهم ّفي أفضل الجامعات حول ـ العالم. ويهدف هـذا المنهـاج إلى تجهيز الـطلاب بالمهـارات والمعرفـة اللازْمـة للنجـاح فـي الحيـاة الجامعية وأيضًا في مرحلة ما بعـد التخرج. ويعتمـد منهـاج البكالوريا الدوليـة ليـس فقـط علـي تطوير ــ المعرفة والبحث، بلّ يشجع أيضًا الطلاب على فهم واحترام مختلف الثقافات والوجهات نظر ، مما يساعدهم على تطوير المهارات الضرورية للتفاعل مع الآخرين بفعالية وتقدير وجهات نظر متنوعة.

### خطوات القبول والتسجيل في المدرسة

### خطوات القبول والتسجيل

تعبئة استمارة التسجيل الالكترونية (500 درهم رسوم التسجيل- غير مسترجعة). اختبار قبول ومقابلة. حجز المقعد (5000 درهم – تخصم من الرسوم الدراسية).

### الأوراق المطلوبة

مستندات الطالب (شهادة الميلاد، كشف التطعيمات جواز السفر، الهوية الاماراتية). مستندات ولى الأمر (جواز السفر والهوية الاماراتية، خلاصة القيد).

## الرسوم الدراسية

الرسوم السنوية	الفصل الدراسي الثالث	الفصل الدراسي الثاني	الفصل الدراسي الأول	الصف		
AED 17,000	AED 5,100	AED 5,100	AED 6,800	مرحلة ما قبل الروضة		
AED 22,550	AED 6,765	AED 6,765	AED 9,020	الروضة الأولى		
AED 28,250	AED 8,475	AED 8,475	AED 11,300	الروضة الثانية		
AED 30,400	AED 9,120	AED 9,120	AED 12,160	الصف 1		
AED 30,900	AED 9,270	AED 9,270	AED 12,360	الصف 2		
AED 30,900	AED 9,270	AED 9,270	AED 12,360	الصف 3		
AED 33,000	AED 9,900	AED 9,900	AED 13,200	الصف 4		
AED 33,000	AED 9,900	AED 9,900	AED 13,200	الصف 5		
AED 39,250	AED 11,775	AED 11,775	AED 15,700	الصف 6		
AED 39,500	AED 11,850	AED 11,850	AED 15,800	الصف 7		
AED 40,350	AED 12,105	AED 12,105	AED 16,140	الصف 8		
AED 41,200	AED 12,360	AED 12,360	AED 16,480	الصف 9		
AED 40,650	AED 12,195	AED 12,195	AED 16,260	الصف 10		
AED 42,000	AED 12,600	AED 12,600	AED 16,800	الصف 11		
AED 42,250	AED 12,675	AED 12,675	AED 16,900	الصف 12		
الشروط والأحكام والمعلومات الإضافية متوفرة على موقع المدرسة.						

